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El Club Natació Sant Adrià en peu de 
guerra pel tancament del Ricart

Sant Adrià.- 
A principis d’aquest 

mes de gener hauria 
d’haver obert de nou les 
portes la piscina i la sala 
de fitness del poliesportiu 
Ricart, tancades des del 
mes de juliol per fer feines 
de manteniment i rehabili-
tació. El consistori adria-
nenc, però, va fer pública a 
mitjans de mes la seva de-
cisió de no obrir aquestes 
instal·lacions durant tot el 
2015. El motiu és que el 
pressupost de les obres 
ha pujat a prop d’un milió 
d’euros. En un comunicat, 

el consistori afirmava que 
no podia assumir el cost 
de les reformes en els 
pressupostos d’enguany, 
que prioritzaran els serveis 
socials.

Aquesta decisió, que 
també ha estat critica-
da pel soci de govern, 
ICV-EUiA, ha posat en 
peu de guerra el Club 
Natació Sant Adrià, que 
fins el tancament realit-
zava les competicions al 
Ricart. Denuncien mala 
gestió per part del govern 
municipal i la voluntat 
del consistori de tancar 

definitivament aquesta 
instal·lació per centralit-
zar l’esport de piscina al 
Marina Besòs.

En aquell poliespor-
tiu entrenen des de fa 
mesos, sense les condi-
cions idònies, segons la 
seva denúncia. En una 
entrevista a la seu del 
club, ens expliquen que 
l’estat pèsim del vas de 
la piscina ja es coneixia 
quan es va fer la darrera 
remodelació de l’espai, 
el 2007, però no es va 
fer res per solucionar-ho. 
Pàg. 13. 

Nou local pels 
Barnabitas

S a n t  A d r i à . - 
L’Ajuntament de Sant 
Adrià convocarà un con-
curs per a la concessió 
de les parades lliures del 
Mercat Municipal, que 
obrirà les portes al cen-
tre de la ciutat abans del 
proper estiu. Pàg.5.

Concurs per 
parades lliures

S a n t  A d r i à . - 
L’Associació Juvenil 
Barnabitas inaugura un 
nou local, al carrer de 
la Barca número 19, on 
prestarà nou serveis com 
el préstec d’ordinadors a 
nens i joves vulnerables. 
Pàg.6.

Sí a l’enderroc 
de Venus

Sant Adrià.- 
El Síndic de Greuges 

ha fet públic el seu infor-
me sobre l’edifici Venus, 
del barri de La Mina, del 
que demana el seu en-

derrocament. En l’escrit, 
afirma que detecta “falta 
de voluntat política per 
part de les administra-
cions involucrades per re-
soldre la problemàtica del 
reallotjament dels veïns 

de Venus”. L’Associació 
de Veïns i Veïnes del ba-
rri de La Mina ha valorat 
molt positivament aquest 
informe i reitera el seu re-
buig a la darrera proposta 
del Consorci. Pàg. 4. 

Lloguer social 
a La Mina

Sant Adrià.- L’Agèn-
cia de l’Habitatge de 
Catalunya comercialit-
zarà 236 pisos de nova 
construcció amb protec-
ció oficial propietat del 
Consorci de La Mina de 
lloguer amb la possibili-
tat de compra. Pàg.4.
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Editorial

Opinió

Jaume Vallès

Després de París

La gegantesca concentració a Paris va ser la 
demostració de que la nostra civilització occidental 
està viva i disposada a mantenir els seus valors en 
front de la barbàrie. Personalment ho veig com una 
posta al dia de l’Aliança de Civilitzacions, tot i que 

veurem com queden els acords del tractat de Schoengen 
una vegada revisats a la llum dels aconteixements.

A part, un camp important que no podem oblidar, fer-ho seria 
un greu error, és el del seguiment de la cohesió social als 
escenaris dels nostres barris, dels cinturons de les grans 
ciutats, ja que és aquí on els fanàtics radicals tenen el seu 
millor caldo de cultiu, on l’acció positiva dels mediadors 
interculturals és importantíssima.

Posta al dia de l’Aliança de Civuilitzacions, revisió 
dels acords de Schoengen si, però sobretot, cuidadós 
seguiment de la multiculturalitat cívica en els nostres barris 
populars; penso que ens poden fer transitar per camins 
de convivència, sense necessitat de coartar les nostres 
llibertats democràtiques.

Coneixement complex

Conèixer realment una persona, una ciutat, un país, un continent és realment molt complicat. Moltes vegades pensem que ja coneixem a fons a algú 
perquè hem vist la seva cara externa, deixant de banda que cadascú de nosaltres té moltes cares. En ocasions sentim parlar malament d’algú que per 
nosaltres és molt bona persona i la defensem a mort perquè no podem concebre que aquella persona que nosaltres apreciem tant pugui tenir tares en 
la seva personalitat. En el periodisme, s’ha d’anar molt en compte perquè els poders sempre volen tenir bona premsa. No diem que enganyin tots els 
polítics ni les grans corporacions, però sí és veritat que intenten amagar tota la seva brutícia (no ho fem tots nosaltres?). En moltes notes de premsa ja 

es veu per on caminen, on volen que ens fixem i què volen ocultar. Per molt bona relació que puguem tenir els periodistes amb els qui tenen el poder a les seves 
mans, cal qüestionar-se tot el que prové de les altes esferes. És una feina feixuga però necessària perquè moltes vegades la notícia que pot fer canviar les coses 
és aquella que es vol ocultar. En molts casos, els mitjans de comunicació som la última alternativa que li queda a la gent per fer soroll i que el seu problema sigui 
escoltat i resolt. Aquesta és una de les funcions del periodisme, posar de relleu allò que no es vol escoltar, donar veu als qui no en tenen. La reacció del governants 
en aquests casos sol ser d’enuig, com si un article sobre els problemes que té una comunitat de veïns amb el consistori de torn fos un atac personal i s’equivoquen. 
S’equivoquen perquè tothom ha de ser capaç d’acceptar les crítiques quan no fa bé les coses. Per acabar amb el soroll, l’únic que s’ha de fer és posar-se el vestit 
de feina i treballar per solucionar el problema. En el moment que les coses estiguin al seu lloc, les crítiques acabaran. És molt trist que s’hagui de fer una campanya 
a les xarxes socials perquè et facin cas els de dalt, però no queda cap altra alternativa més enllà de la submissió, i els temps de la submissió s’han acabat.

De nou el problema de l’edifici Venus del barri de La Mina va aparèixer al ple municipal de gener arran de l’informe del Síndic de Greuges que ha demanat 
l’enderrocament del bloc, en contra de la proposta del Consorci de La Mina que ha proposat la seva rehabilitació. Dos grups de l’oposició, PxC i CiU, van demanar 
explicacions a l’alcalde i de nou va començar una partida de tennis entre Mireia Hernández (CiU) i Gregorio Belmonte (EUiA). Un diàleg que, com sempre, no ha 
portat cap conclusió perquè cadascun dels interlocutors pensa que té la veritat absoluta. Sigui com sigui, si la culpa és de la Generalitat de Catalunya o del consistori 
adrianenc, sembla que tot aquest assumpte té molt difícil solució. No sabem si es va fer malament des del principi o si la crisi econòmica ha donat el cop de gràcia a 
tot el procés. L’únic que sabem és que centenars de persones malviuen en unes condicions que ens hauria de caure la cara de vergonya a tots. Per això, no podem 
acabar aquesta editorial sense aplaudir, una vegada més, el treball de l’Associació de Veïns i Veïnes del barri de La Mina, que continuen lluitant per trobar una sortida 
a tots els adrianencs i adrianenques que pateixen aquesta lluita de poder entre administracions.         

Hablando en serio         

2015. Año Nuevo

Ha empezado lo que llamamos un año nuevo. Es la forma que tenemos para catalogar los acontecimientos 
que se suceden al discurrir nosotros en el tiempo. 

El tiempo no pasa, somos nosotros los que pasamos en él. Por como tenemos la necesidad de datar los 
diferentes acontecimientos nos servimos de la “muletilla” del paso del tiempo. Bien, dicho lo cual tenemos 
que decir que éste año nos va a dar muchos dolores de cabeza, tanto a nivel local como mundial. No tengo 

ninguna bola mágica que me ayude a predecir lo que va a ocurrir, pero está en el aire, que la Tierras no puede seguir 
como hasta ahora.

Creo que está cerca el momento de un cambio de rumbo del acontecer humano, y por ende el occidental. 

El acontecer humano no será si seguimos por el mismo camino: “del todo para mí” y para los demás los huesos. 

¿Cómo es que está la cosa para estallar? La culpa o el acierto viene un nombre: tecnología. Sí, el extraordinario adelanto 
de la ciencia ha “contraído” la distancia y el tiempo. 

Hace apenas dos décadas nadie podía haber vaticinado una tan rápida conexión en el tiempo. Lo que sucede ahora 
mismo es un punto del planeta, en el mismo instante se sabe en las antípodas. 

Es asombroso, pero lo verdaderamente asombroso es que ya nos asombramos de los que ocurre. Nos parece natural 
cualquier clase de descubrimiento científico y /o tecnológico. 

No hay nada que nos asombre ni nos supere. Y tampoco hay que decirlo, que nos haga más humanos. Ahí está el peligro. 
Si no nos humanizamos más, corremos el peligro de exterminarnos como raza. 

Sería penoso que el planeta Tierra deambulara por los siglos de los siglos, sin raza humana. 

Para que esto no ocurra, tenemos que ser más conciliadores los unos con los otros.

Amén. Joan Recoret i Closa
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Reconforta que en tiempos difíciles siga habiendo personas que mantienen con 
vigor la tarea solidaria. Las razones pueden ser varias: unas por sana inercia, 
vocación o herencia, o por encontrar un mayor reconocimiento u ocupar el 
tiempo; existen también las que se camuflan para mantener su poder o pasar 
desapercibidas, o para limpiar conciencias. Las que saben lo que hay en 

juego parecen las que mejor explican por qué militamos o trabajamos en esto. Cultivar la 
pasión por los demás no es sólo una cuestión de egoísmo -si es que el egoísmo es malo-, 
altruismo o alteridad mucho mejor. Tener en cuenta a las personas, sobre todo a las que 
no pueden, es una visión inteligente que supera con creces la “conmovedora voluntad del 
alma”, la sopa boba o la telemaratón de turno. Siempre habrá acciones de medio pelo, de 
pura propaganda, a menudo decepcionante, propias de tiempos dislocados que miden el 
desconsuelo anestesiando el dolor, para devolvernos al silencio.

La tolerancia es el fundamento de una convivencia que nos trae la ilusión de ser buena 
gente, pues entre otras cosas podemos aprender a no empujar, ni pisar, ni insultar, ni robar, 
ni hacer juicios demoledores. Ésa es la esencia, para que comiencen a caminar las ideas, 
nada más constructivo como el acto voluntario, nada más honrado que ayudar a quien va 
más despacio, nada más sensato que no dejarse engañar.

En este camino de luces sin odio ni olvido existen otras lógicas contrarias: Las que 
mantienen que los seres humanos somos malos, culpables, capaces de vender a nuestro 
padre. Que sólo vamos a lo nuestro, que somos canallas y que aquí no se salva nadie, 
que siempre hemos hecho lo mismo, en fin.., lobos. Con esa trampa han pontificado 
desde sus púlpitos que no hay que fiarse de nadie, que menos cuentos y mano dura. Esa 
paranoia bien diagnosticada por sociologías y antropologías es una espiral cartográfica de 
lo humano, rotunda e imparable, llena de un miedo espectacular que concluye: “primero 
ataca y luego pregunta, los débiles no van a ninguna parte, el mundo es de los que triunfan, 
hay que imponerse a costa de los demás…”. Pero los malos años también se mueren y la 
verdad de las cosas se muestran bien diferentes. El odio y la culpa que rompieron nuestro 
mundo a cada paso callando y doblegando voces, que encogieron el tiempo impidiendo la 
llegada de días azules, que lanzaron sus llamas contra los que pedían que la tierra fuera 
redonda y que el mundo no se hizo en 7 días, se vieron superados por nuevas teorías para 
desembarazarnos de cárceles absurdas.

Un pueblo que tiembla acusado de miserables-extranjeros, derrochando en todo-a-cien, 
maleducados- jóvenes-del-extrarradio, que se ve sembrado maldiciones, provoca el miedo 
y la urgencia de control, de agresión y de castigo. La gran paradoja es que “los inútiles”, 

con su voto o su silencio, hacen que otros se sigan luciendo.

Seguir alimentando que nos merecemos lo que nos pasa, es estar absolutamente idos, 
enajenadamente neuróticos e ignorantes de la evidencia bíblica de que los débiles siempre 
hemos estado al antojo de los más fuertes, como Piketty insinúa en El capitalismo en el s. 
XXI sobre el reparto escandaloso de bienes entre una clase social y otra, como el regreso a 
lo medieval bajo el disparate de la proxémia en la cuestión de los locos o los mendigos pero 
también de las personas paradas, de las tullidas, de las recién-llegadas, como el incierto futuro 
de las personas mayores (Macip& Willmott, Jugar a ser dioses)… Basura helada arrojada 
cruelmente sobre el gran empeño de la igualdad de oportunidades. Cuanto cuento injusto!

No hablar de solidaridad hoy en día nos convierte en personajes extraños. Gracias al 
invento de la conciencia es que por fin somos algo más libres, libertad que no es cierta 
pero que nos sirve para ver las cosas con menos heridas. Y es que en los tiempos que 
corren, la gente voluntaria, la solidaria, con su alteridad a cuestas, con su altruismo encima, 
son el arma -y el alma-, de una vida más digna. Nuevas bandas sonoras abrevan utopías 
y desenmascaran sucedáneos, oportunismos o disimulos paternalistas. Buenos vientos 
ayudan a que se disipe la niebla, como esas “ lecciones aprendidas” que Roberto Mangas 
predica a propósito de los bosques encendidos, por ejemplo; perspectivas constructivas 
que rechazan el juicio nefasto y la búsqueda compulsiva de culpables que entorpece y 
nubla un mayor y más ancho camino.

Las gentes que se dan son la forma de ciudadanía más bella y cierta y además, en entornos 
que nada tienen que ver con la escuela (si es que existe una escuela única). Sin alteridad 
la vida se revuelve en lucha constante contra nosotras mismas. Sin embargo la gesta 
educativa de enseñar y aprender la solidaridad no es tarea fácil, pues los modelos que 
nos rodean siguen siendo los de unas gentes encima de los otras, lo del todo vale, lo de 
que cada palo aguante su vela… Las enseñanzas pacifistas, las corrientes conciliadoras, 
el comunitarismo,” la tribu”, el constructivismo, las competencias morales, las múltiples 
inteligencias, las habilidades emocionales.., dan buena cuenta.

Resulta más que dudoso un discurso que rodea la actitud abierta, de confianza, construcción 
y esfuerzo para entrarte por la espalda con el recelo, el sacrificio, el miedo, la advertencia 
o la amenaza...Ni el pecado ven entre sus manchas, ni el vicio de sus remordimientos, 
como si no hubieran tenido música en su infancia, como imitando, para confundirnos, a 
los que jamás la tuvieron.

Dario Julià

Feliz año bueno. O elogio a la alteridad
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El Síndic de Greuges 
demana l’enderroc de 
l’edifici Venus

Montse Sáez

Sant Adrià.-
El passat 1 de juliol 

de 2014 es va fer pública 
la decisió del Consorci 
de la Mina de no en-
derrocar l’edifici Venus 
de la Mina i rehabilitar 
l’immoble per la incapa-
citat de les famílies afec-
tades d’assumir el cost 
d’accés a l’habitatge de 
substitució. L’Associació 
de Veïns del barri ja va 
mostrar el seu malestar 
amb aquesta decisió. Da-
vant la situació i les condi-
cions tant deplorables en 
les que viuen els veïns de 
l’edifici, es van adreçar al 
Síndic de Greuges per tal 
d’informar-los de la impos-
sibilitat de molts veïns de 
fer-se càrrec del cost de 
l’habitatge de substitució 
i de les dificultats amb què 
es trobaven per arribar a 
un acord amb el Consorci 

per fer efectiu el seu dret 
de reallotjament en uns 
habitatges que ja estaven 
totalment construïts.

El Síndic, Rafael Ribó, 
explica en el seu informe 
les dificultats per obtenir 
informació del Consorci 
de la Mina amb relació a 
les alternatives proposa-
des per arribar a un acord 
amb el veïns de Venus. 
“De fet, a hores d’ara, en-
cara no ens han concretat 
quines propostes s’havien 
fet, malgrat que aquesta 
institució ho ha demanat 

de forma reiterada”. Tot i 
reconèixer la difícil situa-
ció econòmica que vivim, 
assenyala que “les indem-
nitzacions atorgades en 
aquest procediment hau-
rien d’haver fet possible 
el reallotjament de totes 
les famílies afectades de 
manera que allà on no 
pogués arribar la unitat fa-
miliar, l’Administració fes 
un esforç perquè totes les 
famílies poguessin deixar 
l’edifici Venus i accedir 
al nou habitatge”. Tam-
bé afirma que “a banda 
de garantir que el preu 
d’accés als nous habitat-
ges fos assumible per les 
famílies, calia evitar que 
l’endeutament ofegués la 
possibilitat de tirar enda-
vant el reallotjament”.

Per tot això, conclou 
que el Síndic detecta 
“manca de voluntat polí-
tica per part de les Admi-
nistracions involucrades 

per resoldre la problemàti-
ca del reallotjament dels 
veïns de l’edifici Venus”. 
Pel Síndic, l’edifici Venus 
“ha de ser enderrocat, 
com així estava previst. 
Si fa dotze anys era clar 
que aquest edifici no te-
nia viabilitat per aconse-
guir la transformació del 
barri, després de dotze 
anys sense cap actuació 
per adequar i dignificar 
l’edifici, encara és més 
clar que no hi ha cap 
alternativa a l’enderroc”. 
A més, afirma que la 

rehabilitació no és una 
“alternativa justa amb els 
veïns ja que amb aquesta 
decisió es menyspreen les 
il·lusions que els veïns ha-
vien dipositat en un nou 
projecte de vida i es con-
demna a la marginalitat 
les famílies que no poden 
fer front al preu determi-
nat -unilateralment- per 
part del Consorci”. Com 
a recomanació principal, 
suggereix que s’estudiï 
cas per cas, família a fa-
mília, i que si es necessari 
el Consorci valori “la pos-
sibilitat d’obrir una línia 
especial de crèdic amb 
unes condicions prefe-
rencials, fer un acompan-
yament en la negociació 
amb entitats bancàries 
per aconseguir el crèdit 
o constituir avals per ac-
cedir als préstecs”.

L’Associació de Veïns i 
Veïnes del barri de La Mina 
valora molt positivament 

aquest informe “perquè 
avala els plantejaments 
dels veïns de l’edifici Ve-
nus”. L’entitat reitera el 
seu rebuig a la darrera 
proposta del Consorci de 
la Mina “perquè perdriem 
el dret a les al·legacions, 
que porten ja cinc anys”. 
L’associació assegura que 
els afectats no entenen 
com l’administració “ne-
gociarà un lloguer amb les 
seves vivendes antigues 
sense saber més sobre 
quin tipus de contracte o 
condicions signaran”.

L’Agència de l’Habitatge 
gestionarà l’adjudicació 
de 236 pisos propietat 
del Consorci de La Mina

Redacció

Sant Adrià.-
El Consorci de la Mina 

ha posat en marxa el pro-
cés per adjudicar en règim 
de lloguer amb opció a 
compra 236 pisos de nova 
construcció amb protecció 
oficial, que comercialitzarà 
a través de l’Agència de 
l’Habitatge de Catalunya. 
Del total d’aquests habi-
tatges, n’hi ha deu que 
són destinats a persones 
amb mobilitat reduïda que 
necessiten un pis adaptat. 
El termini de presentació 
de sol·licituds s’ha obert 
aquest mes de gener.

E n  a q u e s t  l o t 
d’habitatges n’hi ha 55 
que són de dues habi-
tacions, 167 de tres i 
14 de quatre. Els de dos 
dormitoris tenen una su-
perfície mitjana de 54,66 
m2 i el preu del lloguer 
mensual serà de 259,36 
€ , els de tres fan 64,57 
m2 i pagaran un lloguer 
de 306,38 €, mentre que 
els lloguers dels pisos de 
quatre habitacions, amb 
una superfície mitjana 

de 85,11m2, pagaran 
403,85 € al mes. Podran 
concórrer a aquest proce-
diment d’adjudicació les 
persones de nacionalitat 
espanyola o que tinguin 
permís de residència per-
manent i vigent en el 
moment de l’inici del ter-
mini de presentació de les 
sol·licituds. Que no siguin 
titulars del ple domini o 
d’un dret real d’ús o gaudi 
d’algun habitatge; però sí 
els propietaris que acre-
ditin que no poden fer ús 
del seu habitatge. 

Pel que fa als ingres-
sos familiars, d’una banda, 
prenent el còmput anual, 
hauran de ser superiors als 
12.000 €, però inferiors 
a 4,21 vegades l’IRSC 
(Indicador de renda de 
suficiència catalana), que 
és la suma de les quanties 
de la base imposable i 
de la base imposable de 
l’estalvi de la declara-
ció o declaracions sobre 
l’impost de la renda.

Aquesta iniciativa ha 
indignat a l’Associació 
de Veïns La Mina, una 
entitat que porta “molts 

anys lluitant pel dret a 
un habitatge digne per 
tots els veïns del barri, 
especialment els del bloc 
Venus”, com defineix 
en nota de premsa. Per 
això, lamenten aquesta 
iniciativa del Consorci 
perquè “aquests pisos 
formen part dels blocs 
que estaven construïts 
per reallotjar els veïns del 
bloc Venus”. 

Per l’AVV, aquesta 
decisió “ignora la resolu-
ció del Síndic de Greuges 
relativa al tema i actua de 
forma unilateral, sense 
tenir en compte les ne-
gociacions que estan ac-
tualment engegades amb 
el veïnat”. Per l’entitat, 
el Consorci de la Mina 
“actua per la via dels 
fets consumats, negant 
la participació ciutadana 
i la interlocució amb els 
veïns afectats”.

CONSORCI LA MINA

L’Associació de Veïns del barri lamenta aquesta iniciativa perquè es 
van construir per reallotjar els veïns del bloc Venus.

CONSORCI LA MINA
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MÉS DE 50 ANYS AL VOSTRE SERVEI
Cafeteria - Venda de Café - Pastisseria Artesanal

Avda. Catalunya nº 24 - Sant Adrià de 
Besòs - Tel. 93 462 28 33

L’Ajuntament 
convocarà un concurs 
per a la concessió de 
les parades lliures del 
nou Mercat Municipal

Redacció

Sant Adrià.-
Abans del proper es-

tiu obrirà les seves portes 
el nou Mercat municipal. 
Una instal·lació moderna 
que serà un motor dina-
mitzador del principal eix 
comercial de Sant Adrià. 
S’espera que el nou Mer-
cat sigui un important pol 
d’atracció per a la zona, 
de fet alguns estudis 
indiquen que pot atreure 
una mitjana de 2000 per-
sones/dia.

El Mercat comptarà 
amb 34 parades on els 
clients trobaran un ven-
tall d’aliments de quali-
tat per escollir. Algunes 
d’aquestes parades estan 

encara lliures per això, 
l’Ajuntament convocarà 
aquest mes de febrer un 
concurs per atorgar-les. 
La concessió de les pa-
rades seran a 35 anys, 
el preu variarà en funció 
dels metros quadrats i 
es donaran facilitats de 
pagament. L’Ajuntament 
serà flexible pel que fa 
a l’activitat, i per tant 
estarà obert a noves pro-
postes sempre respectant 
l’equilibri entre l’oferta i 
la demanda comercial del 
Mercat.

Les persones interes-
sades poden informar-se 
contactant amb la direc-
ció del Mercat a través 
del correu electrònic mer-
catsab@sant-adria.net, i 

els tel. 600494338/ 93 
381 00 56.

El nou edifici serà 
confortable, funcional i 
sostenible. S’estructurarà 
en quatre plantes: la plan-
ta –2 tindrà 89 places 
d’aparcament per als 
clients; la planta –1 serà 
l’espai logístic (400 m2 
de magatzem, cambres 
frigorífiques, deixalle-
ria, moll de càrrega i 
descàrrega, vestidors, 
lavabos..); a la planta 0 
s’ubicaran les parades 
d’alimentació i tindrà 9 
accessos des del carrer 
(3 per façana) i 2 més 
que connectaran amb la 
planta primera on estarà 
ubicat el supermercat 
Mercadona.

L’edifici comptarà amb 34 parades d’alimentació i un supermercat 
que revitalitzaran el principal eix comercial de Sant Adrià.

Es planta l’arbre dels 
desitjos al Casal Cívic 
La Mina

Redacció

Sant Adrià.-
El pati del casal cívic 

del barri de La Mina que 
es troba en procés de 
millora per recuperar un 
espai de joc i punt de tro-
bada comunitària, va ser 
l’escenari d’una jornada 
de participació que va 
implicar a una trentena 
d’infants i adults amb 
diferents activitats per 
descobrir la importància 
de sentir-se part del barri 
i participar de la seva mi-
llora, a més de respectar 
i ser responsables amb el 
nostre entorn.

Així, el passat mes 
de desembre es va fer la 
plantació de quatre nous 

arbres, dos pollancres, 
una perera i una sòfo-
ra. Els participants van 
poder col·laborar amb 
els jardiners, els pares i 
mares van posar la sorra 
i els infants van poder re-
gar els arbres. L’activitat 
es va completar amb la 
construcció d’un gran 
mural de l’arbre dels 
desitjos, un joc de pistes 
per conèixer la importàn-
cia dels arbres al nostre 
planeta, un esmorzar 
saludable amb fruita i un 
enlairament de globus 
que va posar un punt 
final a un emotiu matí 
ple de simbolisme, per 
entendre que tota petita 
llavor es pot convertir en 
molt més amb la nostra 

participació i compro-
mís.

La jornada de plan-
tació d’arbres que va 
estar organitzada per 
l’Associació Casal In-
fant i l  La  Mina amb 
l’assessorament de la 
Regidoria de Medi Am-
bient de Sant Adrià, es 
va dur a terme gràcies a 
la col·laboració de Gas 
Natural Fenosa, amb seu 
a Sant Adrià, d’acord al 
seu compromís de con-
tribució al desenvolupa-
ment amb iniciatives que 
generen un alt valor per a 
la societat. Van participar 
més d’una trentena de 
persones, entre pares, 
mares i altres familiars i 
els infants.

Patis Escolars Oberts: 
punt de trobada

Redacció

Sant Adrià.-
Aquest projecte pro-

mogut per l’Ajuntament 
de Sant Adrià consisteix 
en obrir alguns patis es-
colars fora de l’horari 
lectiu, és a dir dissab-
tes i diumenges. Amb 

aquesta iniciativa, es vol 
potenciar l’ús del pati 
escolar com a espai de 
trobada i de relació entre 
infants, joves i famílies, 
fomentant l’educació en 
el lleure i activitats lúdico-
esportives.

Per ara funciona el 
pati de l’Escola Cata-

lunya, que està obert 
dissabtes i diumenges 
amb els següents horaris: 
els mesos de setembre i 
octubre, de 17 a 20 h, de 
novembre a març, d’11 a 
13 h, i d’abril a juliol, de 
17 a 20 h. Part d’aquest 
horari estarà dinamitzat 
per l’AJ Barnabitas.

CASAL INFANTIL LA MINA
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L’Associació Juvenil Barnabitas inaugura 
nou local a Sant Joan Baptista

Redacció

Sant Adrià.-
El per què de la in-

auguració d’aquest nou 
local és la necessitat 
d’acollir a infants i joves, 
especialment en situació 
de risc i realitzar amb ells 
un estudi assistit, oferint-
los ajuda per realitzar 
la seva tasca escolar. 
També es faran activi-
tats amb famílies, teatre, 
formació, entre d’altres. 
D’aquesta forma, la utilit-
zació d’aquest espai serà 
de gran ajuda per poder 
donar un servei de suport 
i comunitari a les famílies 

més desfavorables del 
barri. Sense deixar de 
vista la inclusió a altres 
nens i joves.

L’associació també 
col·laborarà amb el Club 
de Billar Sant Adrià i la 
Federació Catalana de bi-
llar en un treball conjunt i 
inclusiu per a nens i joves 
del barri.

Un altre nou servei 
que es durà a terme serà 
el préstec d’ordinadors 
als nens i joves de fa-
mílies més vulnerables, 
perquè tinguin les ma-
teixes oportunitats que 
la resta de companys i 
puguin acabar els deures 

o treballs a casa, grà-
cies a la col·laboració de 
l’Associació de Voluntaris 
de la Caixa del Barcelonès 
i Vallès Occidental.

Com a novetat també 
es posarà en funciona-
ment el Punt Jove, on 
especialment els caps 
de setmana es donarà 
l’oportunitat als adoles-
cents i joves de tenir un 
espai de convivència, 
lúdic i educatiu.

Està situat al carrer de la Barca, 19-21, i prestarà nous serveis com el préstec d’ordinadors a nens i joves vulnerables.  

AJ BARNABITAS
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L’Ajuntament i Protecció 
Civil instal·len a la 
ciutat 9 desfibril·ladors

Redacció

Sant Adrià.-
Protecció Civil i el 

Departament de Preven-
ció de Riscos Laborals de 
l’Ajuntament han adqui-
rit 9 Desfibril·ladors Au-
tomàtics Externs (DEAs), 
que permetran actuar 
d’urgència davant una atu-
rada cardiorespiratòria.

La instal·lació dels 
aparells s’ha portat a 
terme durant la prime-
ra quinzena d’aquest 
mes de gener. 6 dels 
desfibril·ladors estaran 
de manera permanent a 
la  Biblioteca Sant Adrià, 
l’Espai Cultural Font de la 
Mina, la Zona esportiva 
La Mina, l’Ajuntament de 
Sant Adrià, el Casal de 

Cultura i els Camps de 
Futbol del Besòs.

Els altres 3 seran mò-
bils: 2, estaran a la seu 
de Protecció Civil i 1 en 
un cotxe Patrulla de la 
Policia Local que serviran 
per atendre in situ les 
emergències.

A més a més, el pas-
sat mes de desembre 
Protecció Civil, a través 
de l’empres CatRisc, va 
formar 76 treballadors 
municipals per al seu ús i 
per a l’aplicació de tècni-
ques de reanimació.

Protecció Civil Sant 
Adrià és pionera en el 
projecte de formació i us 
del desfibril·lador. Des 
de l’any 2010, que va 
adquirir el primer aparell, 
ha format prop de 150 

persones, i continua im-
pulsant cursos gratuïts 
adreçats a tota la pobla-
ció, amb la col·laboració 
de l’Ajuntament, l’Obra 
social la Caixa i l’empresa 
CatRisc. Les persones 
interessades en aquests 
cursos poden informar-
se a través del correu 
avpcsab@hotmail.com

L’objectiu d’aquesta 
mesura és cardioprote-
gir el municipi de Sant 
Adrià de Besòs i donar 
compliment al Decret 
82/2010 de mesures 
d’autoprotecció. S’ha de-
mostrat que el bon ús del 
desfibril·lador salva vides 
en més d’un 60% dels 
casos per mort sobtada 
o aturada cardiaca per 
fibril·lació ventricular.

Es constitueix Guanyem 
Sant Adrià

Redacció

Sant Adrià.-
“Un grup de veïns de 

Sant Adrià, farts de la pas-
sivitat del govern munici-
pal actual per solucionar 
els greus problemes que 
té la ciutadania, vam fer 
una crida a companys/es 
amb els quals coincidim 
en diversos col·lectius”. 
Així comença la nota de 
premsa que Guanyem 
Sant Adrià ha fet pública 
després que el passat 
dissabte, 10 de gener, es 
reunís aquest col·lectiu 
de ciutadans/es per cons-
tituir el grup promotor de 
Guanyem Sant Adrià.

En la nota de premsa 

afirmen que l’objectiu 
és “recuperar el nostre 
municipi en les properes 
eleccions municipals. Ens 
sentim identificats amb el 
procés ciutadà que està 
duent a terme la platafor-
ma ciutadana Guanyem 
Barcelona i subscrivim 
tant el seu Manifest com 
el text de Principis i Com-
promisos”. En la reunió es 
van sumar 20 adrianencs 
i adrianenques que tiraran 
endavant el projecte de 
Guanyem Sant Adrià. “Si 
la ciutadania vol” es pre-
sentaran a les eleccions 
municipals.

Guanyem Sant Adrià 
assegura que està obert 
a tota la ciutadania, per 

això han creat una correu 
electrònic (guanyemsan-
tadria@gmail.com) per-
què els ciutadans/es que 
vulguin es puguin sumar 
al projecte. Com afirmen 
en la nota de premsa, “si 
som capaços d’imaginar 
una altra ciutat, tindrem 
el poder de transformar-
la. Si no és la ciutada-
nia, qui? Si no és ara, 
quan?”.

Sant Adrià Consulting

Tel.  93 462 70 16 - 93 462 01 36
Fax 93 381 54 50

Av. Catalunya, 77  
08930-Sant Adrià de Besòs Barcelona-España

FISCAL CONTABLE LABORAL 
JURÍDICO SEGUROS
GESTIONES INMOBILIARIAS

 EXTRANJERÍA

w w w . s a n t a d r i a c o n s u l t i n g . c o m

Les dones de l’Agulla 
Daurada preparen la 
trobada de puntaires

Redacció

Sant Adrià.-
L’Associació de Do-

nes L’Agulla Daurada or-
ganitzen el proper 15 de 
març la seva tradicional 
Trobada de Puntaires, dins 

de la Setmana de la Dona. 
A l’acte hi participaran 
unes 300 persones vingu-
des de tota Catalunya. 

A la trobada se sorte-
jaran diversos articles que 
cediran empreses i enti-
tats. Per això, l’associació 

demana la col·laboració 
d’empreses i entitats de 
la ciutat. Per més infor-
mació, es poden posar en 
contacte amb la presiden-
ta de l’entitat, Pepita Solé, 
en els telèfons 650 53 02 
59/ 629 94 81 03.

El seu objectiu és recuperar el municipi en les properes eleccions.
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Els veïns i veïnes de 
la Mina recuperen 
amb èxit el concurs de 
porteries decorades

La Mina Comunitària

Sant Adrià.-
Aquest any 2014 La 

Mina ha recuperat la De-
coració de Porteries en 
motiu de Nadal. Un grup 
de veïns i veïnes, acom-
panyats pel Servei de 
Suport i Assessorament 
a les Comunitats de Veïns 
i Veïnes i Mediació de 
Conflictes Comunitaris, 
han cregut oportú tornar 

a engegar la decoració de 
porteries que es feia uns 
anys enrere. En parau-
les dels mateixos veïns, 
el concurs “era l’únic 
moment de l’any on els 
problemes de les quotes 
de la comunitat, la neteja 
dels espais comuns o la 
gestió del dia a dia que-
daven aparcats i els veïns 
podíem reunir-nos per 
passar una bona estona i 
donar-li una altra cara a la 
porteria i al barri”.

Amb aquest objectiu 
es va posar a treballar 
l’anomenada “Comis-
sió Veïnal – Decoració 
d’Escales”. La idea va 
sorgir durant el mes de 
novembre, i tot i el poc 
marge de temps que te-

nien, van decidir organit-
zar el concurs i començar 
a treballar el més aviat 
possible.

El 22 de desembre 
tot estava apunt. Feia 
poc que els comerciants 
havien organitzat la seva 
VI Fira deNadal i ja es 
respirava ambient de fes-
tes nadalenques pel barri. 
Amb les porteries deco-
rades vam transcórrer 
una per una preguntant 

als seus responsables 
per l’experiència viscu-
da, pels materials que 
s’havien utilitzat i per la 
participació obtinguda. 
La valoració general dels 
veïns i veïnes era positi-
va en tots els aspectes i 
durant el passeig que vam 
fer pel barri, vam poder 
parlar amb molta gent 
que trobaven encertada 
la idea de tornar a editar 
el concurs de porteries 
decorades.

Hem de destacar que 
es van veure algunes 
porteries decorades però 
que per diversos motius 
havien decidit no partici-
par del concurs: Perquè 
no els havia arribat tota 
la informació, perquè ho 

havien vist tard, perquè 
la decoració era molt 
senzilla i creien que no 
era meritòria de con-
curs, perquè l’Assemblea 
de Veïns convocada per 
l’ocasió havia decidit no 
destinar res de diners al 
Nadal, etc.

El fet de veure porte-
ries decorades que no ha-
vien participat del concurs 
va generar una reflexió 
allà mateix, al carrer, i 

com a resultat els veïns 
i el jurat reunits en aquell 
moment van decidir do-
nar per bones totes les 
porteries decorades (les 
que concursaven i les que 
no) i convertir, en aquell 
moment, el Concurs en 
una Mostra de Porteries 
Decorades. Com a con-
seqüència, el preu de 
les inscripcions van ser 
retornades a les porteries 
participants i tothom en 
va sortir guanyador.

Sant Adrià es bolca en 
les campanyes solidàries

Redacció

Sant Adrià.-
Un any més els ciu-

tadans i ciutadanes de 
Sant Adrià han demos-
trat la seva solidaritat 
cap a aquelles famílies 
de la ciutat que estan 
passant per moments 
difícils. Moltes entitats i 
particulars han participat 
en la recollida d’aliments 
i en la recollida i reparti-
ment de joguines promo-
guda per la Creu Roja. 
Aquest esforç és molt 
important, especialment 
en temps de crisi ja que 
és quan les necessitats 
augmenten i els recursos 
públics han d’arribar a 
més col·lectius.

Pel que fa al progra-
ma d’aliments solidaris 
aquest any s’han atès 
388 famílies, amb un to-
tal de 1434 persones be-

neficiàries. En la recollida 
de joguines s’han repartit 
joguines a 318 nens i ne-
nes d’entre zero i dotze 
anys, que corresponent 
a 168 famílies.

Enguany han parti-
cipat a les campanyes 
el Consell Municipal de 
les Dones, l’Associació 
de Veïns i Veïnes del 
Besòs, el Centre Cultu-
ral Besòs, l’Associació 
Juvenil Barnabitas, el 
Grup de comerciants 
de l’av. de Catalunya, 
l’Hermandad Rociera 
Virgen de las Rocinas, 
l’IES Manuel Vázquez 
Montalbán, l’Associació 
de Dones Bienvenidas, 
Gimesport, el Club Es-
portiu UBSA, l’Agrupació 
Socialista de Sant Adrià, 
el Bar Suau, els grups 
participants al Festival 
Rock Solidari, els assis-
tents a Adrilàndia i els 

Voluntaris i voluntàries 
de la Creu Roja

Les activitats organit-
zades per recollir joguines 
van ser un concert de 
rock solidari ofert pels 
grups de la ciutat al Casal 
de Cultura (150 jogui-
nes), un sopar solidari 
organitzat pel PSC (70 
joguines), un mercat so-
lidari del Centre Cultural 
Besòs a la plaça Josep 
Tarradellas, (120 euros 
en metàl·lic que es van 
lliurar a Creu Roja per a 
la compra de joguines), 
un partit de bàsquet entre 
els veterans de l’UBSA i 
els veterans del Joventut, 
al poliesportiu Ricart (200 
joguines i 300 euros en 
metàl·lic donats a Creu 
Roja per la compra de 
joguines) i el Trivial soli-
dari Desafiament Suau, 
organitzat pel bar Suau 
(170 joguines). 

COMUNICACIÓ SAB

La participació va ser molt superior a l’esperada.

Una de les escales decorades al barri de la Mina. 

LA MINA COMUNITÀRIA
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Plaça de la Vila, 11, entlo., 3ª 
08930 - SANT ADRIÀ DE BESÒS

Tels. 934.62.27.21 / 934.62.08.07 Fax. 933.81.25.48 

Manuel 
AMAYA 
BRAVO

Agente de la Propiedad 
Inmobiliaria

Perito Industrial
Perito Tasador

Administrador de Fincas

Locales en Alquiler - Pisos en Venta

Mariscal Cabanes, 46-48 
Local (Zona Artigas). Dos puer-
tas dan a la calle. Una de las puertas 
tiene entrada peatones; Pavimento 
terrazo; Un aseo; Altura del Local 5,50 
metros;  220,40 metros planta; 156 
metros altillo, adaptado para despa-
chos, con divisiones. Ventanas de 
celosia de vidrio, a la calle. 

Mariscal Cabanes 20-22 
Local  138,48 m  (Zona Arti-
gas).  Una puerta; El pavimento es 
de cemento no tiene terrazo; Un aseo.

Bogatell, 58. Local Uno. 
100 m. 2  puertas; Aseo; El local es 
un poco irregular. 

Villar, 85. Local. 123,50m. 
Local y sótano, comunicado por una 
rampa; 1 puerta; Tiene puerta con sali-
da al vestíbulo.

En Sant Adrià Besós
Juan Fivaller, 10. Local      

193m.

En Badalona disponemos 
de varios entresuelos comer-
ciales

Guasch, 4. Local. 900 m. 
(Badalona). Dos puertas, una 
basculante y otra peatonal. 
Más de 5 m. de altura  

Actualitat

“Cap nen sense joguines” de l’Associació 
Juvenil Barnabitas arriba a 60 famílies

Juan Vizcaíno

Sant Adrià.-
El passat diumenge, 

4 de gener, l´Associació 
Juvenil Barnabitas va ce-
lebrar la cinquena edició 
de la campanya solidària 
“Cap nen sense jogui-
nes” al Casal de Cultura. 
Aquest acte solidari es 
converteix en un dels més 
importants de l’any. Com 
a novetat d’enguany cal 
destacar la participació 
del grup Blood Rockers 
que va custodiar al Rei i el 
seu patge des de la Plaça 
de la Vila fins al Casal de 
Cultura, passant per tot el 
barri Sant Joan Baptista.

Ens preocupa les fa-

mílies més desfavorides 
del nostre territori, sabent 
que la crisi econòmica ac-

tual les ha agreujat, però 
gràcies a la implicació 
de numeres empreses, 

comerços i persones vo-
luntàries, han fet possible 
que aquesta campanya, la 

cinquena, iniciada fa més 
d’un mes hagi complert 
el seu objectiu d’arribar 
en aquesta ocasió a 120 
nens de 60 famílies dife-
rents, tot un èxit.

Creiem en els drets 
humans i en la igualtat 
d’oportunitats, indepen-
dentment de la raça, sexe, 
religió o situació econòmi-
ca de les persones.

Gràc ies  una  ve -
gada més a tots els 
col·laboradors que han 
participat aquest any, al-
guns d’ells ja habituals. 
El MCECC de la Fundació 
Pere Tarrés, l’Associació 
de Voluntaris La Caixa del 
Barcelonès Nord i Vallès 
Occidental, Schott, el 

grup Blood Rockers, El 
Corte Inglés, Musical Ma-
ria, Cadena Els Tigres, “La 
Caixa” oficines de Sant 
Adrià, Badalona i Santa 
Coloma, Llet nostra, Som-
hi, Decor-art, Protecció 
Civil, parròquia i esplai 
Sant Josep de Badalona 
i nombrosos particulars 
anònims que amb el seu 
gest han volgut estar 
al costat de vosaltres i 
buscar els somriures dels 
més petits. 

 Juan Vizcaíno, president de l’entitat, agraeix la feina de col·laboradors i voluntaris.

AJ BARNABITAS
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El Trofeu Gipuzkoa de fotografia, a 
l’Agrupació Fotogràfica Sant Adrià

Redacció

Sant Adrià.-
Fins el 5 de febrer es 

pot visitar a l’Agrupació 
Fotogràfica Sant Adrià 
l’exposició del XLI Trofeo 
Gipuzkoa Internacional 

2013, saló organitzat 
per la Sociedad Foto-
gráfica de Gipuzkoa. Es 
tracta d’una exposició 
col·lectiva que recull els 
guanyadors del trofeu i 
altres obres presentades 
a l’edició d’enguany. En 

total van ser 4.299 foto-
grafies de 435 autors pro-
cedents de 44 països. A 
Sant Adrià podrem veure 
imatges creades a Irlanda 
o Suècia, per exemple.

La Sociedad Foto-
gràfica de Gipuzcoa es 

va constituir el 1948. A 
més de diverses activitats 
pròpies, col·labora amb 
la Capitalitat Europea de 
la Cultura 2016 i amb el 
Bicentenari de la cons-
trucció de Donosti. Però, 
sens dubte, la seva acti-

vitat més destacada és el 
trofeu, un dels més antics 
que s’organitzen al país, 
ja que té el seu origen en 
el Salón Internacional de 
Fotografia de Sant Se-
bastià, que es remunta a 
l’any 1948.

SANTOS MORENO

Avinguda Catalunya, 74 
(zona peatonal) 
08930. Sant Adrià
Tel. 93 381 00 95

Més imatges de l’exposició:

JUAN LUIS DURAN



13Gener 2015 -Esports

La piscina i la sala de fitness del 
poliesportiu Ricart no obriran l’any 2015

Redacció

Sant Adrià.-
L’Ajuntament no pot 

assumir el cost de les 
reformes que necessita 
la instal·lació en els pres-
supostos del 2015, uns 
comptes que com l’any 
passat prioritzaran els 
serveis socials. Per aques-
ta raó la piscina i la sala 
de fitness del complex 
Ricart no s’ha reobert 
aquest mes de gener tal 
i com estava previst. El 
pavelló i la sala polivalent 
del poliesportiu conti-
nuaran funcionant amb 
normalitat, com a espai 
d’entrenament de dife-
rents clubs esportius.

L’Ajuntament va tan-
car la instal·lació tempo-
ralment el passat mes 
d’agost, per portar a ter-
me un seguit d’actuacions 
de millora necessàries 
pel seu correcte funcio-

nament: intervencions 
diverses al vas de la pis-
cina, instal·lació de nous 
equips de control de tem-
peratura de l’aigua i de 
la humitat de l’ambient a 
la sala tècnica, reformes 
a la zona de dutxes dels 
vestidors, etc.

Mentre es desenvolu-
paven els treballs es van 
detectar desperfectes 
més greus que s’havien 
d’arranjar. Es va fer una 
nova diagnosi de la situa-
ció i una actualització de 
la valoració econòmica 
que triplicava la inversió 
prevista inicialment. Dins 
d’aquest nou estudi hi 
havia aspectes com la 
impermeabilització de les 
cobertes del poliesportiu 
Ricart i del Polidor. I cal 
destacar, la reforma inte-
gral del vas de la piscina 
i l’adequació a les con-
dicions que estableix el 
Decret de la Generalitat 

sobre les Normes Sani-
tàries per a les piscines 
d’ús públic que elevaria 
el cost a prop d’un milió 
d’euros. Una xifra a la 
que el consistori no pot 
fer front aquest any, do-
nat el context econòmic 
i social.

Malgrat el tanca-
ment aquesta temporada 
del poliesportiu Ricart, 
els seus abonats po-
dran gaudir d’una oferta 
d’equipaments esportius 
de qualitat i a prop de 
casa, com ara el CEM 
Besòs i el Poliesportiu de 
Marina Besòs.

ICV-EUiA ho critica 
El soci de govern del 

PSC, el grup municipal 
d’ICV-EUiA ha criticat en 
un comunicat la mesura 
del tancament del polies-
portiu Ricart afirmant que 
no comparteixen aquesta 
decisió, en la que “ha 

mancat el debat neces-
sari en l’equip de govern 
abans de la comunicació 
feta a les persones abo-
nades”. Segons aquest 
comunicat, el tancament 
del Ricart sense un pla de 
viabilitat i pressupost de 

futur “portarà a la degra-
dació de la instal·lació”.

El grup municipal 
d’ICV-EUiA proposa una 
auditoria de les obres 
necessàries i certificar 
les causes que provoquen 
els diferents problemes 

detectats al poliesportiu 
Ricart, que ja va tenir 
una rehabilitació integral 
a l’any 2007”. A més, 
demanen la continuïtat 
a persones abonades de 
l’espai de fitness i activi-
tats dirigides. 

MS

La piscina i la sala de fitness del Ricart no obriran aquest any 2015.

El Club Natació Sant Adrià denuncia mala 
gestió del govern municipal en el Ricart

Montse Sáez

Sant Adrià.-
Ens reunim a les ofi-

cines del Club Natació 
Sant Adrià al poliespor-
tiu Ricart. Em rep el seu 
president, el David Oliver. 
La Núria Torres, l’Antonia 
Sáez, l’Eva María Blanco 
i el Josep Ramon Torres, 
altres membres del club 
i de la junta, s’afegeixen 
a la conversa. Ens han 
trucat perquè estan farts 
de sentir-se humiliats 
per l’ajuntament de Sant 
Adrià. Porten molts anys 
sentint-se així, però 
l’anunci del tancament 
de la piscina del polies-
portiu Ricart, on fins ara 
portaven a terme les com-
peticions de natació, els 
ha fet cridar ben alt que 
ja n’hi ha prou. 

Fa unes setmanes 
van iniciar una campan-
ya a les xarxes socials 
per aturar el tancament 
del Ricart. També a les 
xarxes, l’alcalde els va 
respondre que tenien a la 
seva disposició per entre-
nar la piscina del Marina 
Besòs i per competir la 
del Besòs, tot i que enca-
ra s’ha d’homologar. 

Segons ells, el consis-
tori, abans de la campan-
ya, no els havia dit res del 
tancament definitiu (al-
menys per aquest 2015) 
de la instal·lació, que 
suposament havia d’obrir 
a principis de gener. “Te-
niem el compromís d’ells 
que el gener obririen, ens 
vam comprometre a fer 
competicions i ara hem 
fet el ridícul majúscul, 
perquè hem hagut de 

demanar que les organitzi 
un altre club a corre-cuita. 
Però la del mes de gener 
es va haver de cancel·lar, 
amb la qual cosa perjudi-
quem a altres clubs que 
s’han quedat sense una 
jornada de lliga. Aquest 
ridícul tan espantós no es 
podria haver evitat? I ara 
estem igual, esperant que 
s’homologui la piscina del 
Besòs. Però a qui volen 
enganyar?”. 

David Oliver recorda 
també que les condicions 
d’entrenament al Marina 
Besòs no són, precisa-
ment, les més idònies. 
Han de compartir l’espai 
amb altres clubs i apart, 
denuncien que els seus 
nedadors acaben amb 
problemes respiratoris 
per la inexistent venti-
lació de la piscina del 

Marina Besòs. “Això ja 
passava al Ricart, quan 
entrenàvem allà, però ens 
van dir que només ens ha-
víem queixat nosaltres”, 
explica la Núria Torres.

Els problemes no ve-
nen de nou. Denuncien 
que quan fa deu anys es 
va fer la remodelació del 
pavelló ja es va veure que 
el vas de la piscina estava 
malament, però no es va 
fer res. Les condicions, a 
la piscina del Ricart, eren 
insostenibles. “Tenim un 
informe de mesos abans 
del tancament de juliol que 
diu que el ph de l’aigua de 
la piscina estava fatal”, 
comenta Josep Ramon 
Torres. “Ara ens diuen que 
han de complir la normativa 
de la Generalitat. Aquesta 
normativa també diu que 
els ajuntaments han de fer 

controls a les instal·lacions 
i un seguiment perquè les 
condicions de seguretat i 
salut dels usuaris siguin 
correctes. I això no ho 
fan i no ho han fet mai”, 
afegeix. 

Tots tenen ben clar 
que el que ha provocat 
aquesta situació és una 
mala gestió del govern 
municipal, i que la seva 
intenció és “tancar de-
finitivament això, deixar 
altres esports al Ricart, i 
centralitzar la resta al Ma-
rina Besòs”. Asseguren 
que el consistori els ha 
ignorat i no ha promocio-
nat la natació com sí ha 
fet amb altres esports. 

Els membres de la 
junta del Club Natació 
Sant Adrià afirmen que 
continuaran la lluita no 
només per ells, sinó per 

tota la ciutat, perquè el Ri-
cart és l’únic poliesportiu 
de gestió municipal que 
queda. També demanen 
a l’ajuntament que faci 
públic l’informe detallat 
de les obres que ara as-
cendeixen a uns 800.000 
euros, i que el consistori 
ha anunciat que no pot 
fer front aquest 2015. 
“Arriba un moment que 
algú ha de dir prou”, afir-
ma la Núria Torres. Ells ja 
ho han fet.       

Asseguren que el consistori vol tancar definitivament la instal·lació, a més de no donar cap suport a aquest esport.
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El Sant Martí Adrianenc 
manté les distàncies

Redacció

Sant Adrià.-
Temporada pràcti-

cament perfecta la del 
Sant Martí Adrianenc a 
la Primera Divisió estatal 
d’handbol en el grup cata-
là. Després de 17 partits, 
els de Sant Adrià només 
han perdut dos partits, i 
continuen al capdavant 
de la classificació amb 
30 punts, tres més que 
el segon classificat, La 
Salle Montcada. Això sí, 
hi ha quatre equips amb 
12 punts, per això els 
adrianencs no es poden 
relaxar encara. 

El Sant Martí Adria-

nenc va començar l’any 
amb una derrota inespe-
rada al poliesportiu de 
La Verneda davant la UE 
Sarrià, el que en aquella 
jornada era el cinquè clas-
sificat. Els homes dirigits 
per Nacho Parera es van 
veure sorpresos després 
del descans, quan els 
visitants es van avançar, 
en especial gràcies a un 
parcial de 0 a 3 que va 
ser definitiu i va deixar el 
marcador en 27 a 29.

L’Esplugues va patir 
les conseqüències de 
la inesperada derrota i 
va caure una setmana 
després per 10 gols de 
diferència (23-33), enun 

gran partit dels dels liles, 
que al descans ja guanya-
ven per sis gols. 

En la darrera jornada, 
el partit no va ser tan 
plàcid. Davant el cuer, el 
Gavà, els adrianencs van 
haver de suar per aconse-
guir la victòria. A falta de 
pocs segons per acabar 
el partit, Víctor Torres va 
marcar el gol que donava 
la victòria i la tranquilitat 
als liles (31-33). 

El proper partit del 
Sant Martí Adrianenc 
serà el proper dissabte, 
31 de gener, a les 18 
hores al Poliesportiu La 
Verneda. Començarà a 
les 18 hores.   

El Femení cau a casa i 
perd la tercera plaça

Redacció

Sant Adrià.-
El 2015 no ha co-

mençat gens bé pel Fe-
mení, al menys en lliga. 
L’equip mini sí es va fer 
gran de nou al Trofeu 
Molinet Regal de Minibàs-
quet. Les adrianenques 
van guanyar a la final al 
Barça CBS (100-67) i es 
feien amb el seu tercer 
títol consecutiu.

L’equip sènior iniciava 
l’any sense cap derrota al 
seu marcador particular 
i liderant la classificació 
del grup B de la Lliga 
Femenina de bàsquet. La 
ratxa, però es va trencar 

en el primer partit de 
l’any, que les adrianen-
ques disputaren en un 
Ricart ple a vessar, no van 
poder aconseguir el triomf 
davant d’un dels equips 
més poderosos de la com-
petició, el CREF. L’equip 
madrileny, dissenyat per 
aconseguir l’ascens, es 
va avançar ben aviat en el 
marcador, però les liles no 
es van rendir, i a la represa 
es vam posar per davant 
en el marcador, però la 
lògica es va imposar i va 
deixar la primera derrota 
(48-65).

Una setmana més 
tard, tocava viatjar a Al-
cobendas, per enfrontar-se 

amb un dels equips amb 
una plantilla més podero-
sa. No en va compten amb 
una ex-jugadora de la mi-
llor lliga del món, la WNBA. 
Les adrianenques no van 
poder aguantar més que 
la primera meitat, tornant 
amb una altra derrota.

Tocava posar-se el 
vestit de feina, perquè 
de nou tocava un equip 
madrileny. El Plenilunio 
amenaçava amb treure la 
tercera plaça a les adria-
nenques i al final ho va 
aconseguir, emportant-
se el partit per 55 a 58. 
Arribava la tercera derrota 
consecutiva. Ara torna 
aixecar-se.   

Les adrianenques es van veure sorpreses per l’equip madrileny 
Plenilunio D.O. en la que és la tercera derrota de la temporada.

Tot i la segona derrota de la temporada, els adrianencs continuen al 
capdavant de la classificació amb tres punts d’avantatge sobre La Salle.

Barcelona i Sant Adrià 
s’uneixen en la cursa 
universitària Unirun

Redacció

Sant Adrià.-
Les ciutats de Barce-

lona i Sant Adrià de Besòs 
acolliran el proper 8 de 
març la primera edició de 
la Unirun, una cursa at-
lètica que pretén fomentar 
nous reptes en l’atletisme 
universitari. La prova neix 
de la mà de l’ECU (Esport 
Català Universitari) i de 
Gaudium Sports.

Tenint com a refe-
rent, la clàssica Rega-
ta Cambridge-Oxford, la 
competició anual de rem 
entre les prestigioses 
Universitats angleses, la 

Unirun vol implicar a les 
12 Universitats Catalanes 
en una competició de 
running popular.

La participació està 
oberta a tothom. Poden 
participar alumnes uni-
versitaris, ex-alumnes, 
futurs estudiants, pro-
fessors, treballadors, pro-
veïdors, simpatitzants 
o familiars vinculats a 
alguna de les Universitats 
catalanes. L’edat mínima 
d’inscripció correspon als 
nascuts-des l’any 1999.

A més de la com-
petició individual i el 
Campionat de Catalunya 
Universitari de curses en 

ruta hi ha una competi-
ció entre Universitats. A 
l’inscriure’s, el corredor-a 
s’ha d’identificar amb 
una de les 12 Universitats 
catalanes.

La Unirun es disputa 
en un circuit molt atrac-
tiu que transcorrerà pel 
districte de Sant Martí de 
Barcelona, el Port Fòrum i 
la Platja de la Pau de Sant 
Adrià de Besòs. El recorre-
gut és de 6.779 metres, 
igualant la distància de la 
clàssica anglesa de rem.

Si voleu participar-hi 
podeu trobar tota la infor-
mació aquí: http://www.
unirun.cat/ca. 

Es disputarà el 8 de març i el recorregut serà de 6.779 metres.

El corredor d’ultrafons adrianenc Alberto de la Guia ha anunciat quin serà el seu primer repte d’aquest 
2015: la Oxfam Intermón Trailwalker, que es disputarà el proper 18 d’abril. De la Guia competirà amb 
Eric Vela, Jordi Freixa i Sebas Torres. El equipo llevará el nombre de su patrocinador, Pinta-croma.
L’Oxfam Intermón Trailwalker es disputarà a la província de Girona i consistirà en un recorregut de 100 
quilòmetres que els corredors hauran d’acabar en menys de 32 hores. La cursa sortirà d’Olot i acabarà 
a Sant Feliu de Guíxols. 

Sis nedadors del CN 
Sant Adrià al màster 
de Pontevedra

Redacció

Sant Adrià.-
Sis nedadors de la 

secció màster del Club 
Natació Sant Adrià par-
ticiparan del 19 al 22 de 
febrer en el XXI Campio-
nat d’Espanya “Open” 
d’hivern de natació màs-

ter, que organitzarà el CN 
Galaico de Pontevedra. La 
categoria màster integra 
antics nedadors del propi 
club i d’altres entitats.

Els nedadors seran 
Xavier Capdevila Mira ( 
de l’any 1969), Carlos 
Cinalli Petringa (1970) i 
Tony Hernández Talaverón 

(1975), Blanca Serra Al-
besa (1971), Ana Blasco 
Prieto (1980) i Quima 
Albesa Benitez (1938), 
la més veterana del club, 
que tot i la seva mobilitat 
reduïda encara competeix 
gràcies a la col·laboració 
de la seva filla, la Blanca 
Serra.
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Telèfons 
d’interès 

SANT ADRIÀ
-Ajuntament- 93.381.20.04
-Policia Local- 93.381.55.55
-Protecció Civil- 93.462.27.00 / 
93.462.22.11
-Comissaria de la Policia Nacional- 
93.381.50.11
-Mossos d’Esquadra- 088 (per a les tres 
ciutats)
-Creu Roja- 93.381.00.80
-Correus- 93.381.21.31
-CAP local- 93.462.26.61
-Taxis- 93.392.22.22

SANTA COLOMA
-Ajuntament- 93.462.40.40
-Policia Local- 93.386.00.50
-Comissaria de la Policia Nacional- 
93.466.38.45
-Creu Roja- 93.386.20.24 / 93.446.21.87
-Correus- 93.386.69.99
-Bombers- 93.391.82.82
-Bombers.Urg.- 93.391.80.80 
-Hospital Esperit Sant- 93.386.02.02 
 (Urgències- 93.386.30.00)
-Ambulàncies- 93.468.20.00   
-Companyia de l’Aigua- 93.386.59.99
-Taxis- 93.391.22.22

BADALONA
-Ajuntament- 93.483.26.00
-Policia Local-  93.483.29.01
-Comissaria de la Policia Nacional- 93.387.04.47
-Protecció Civil -93.483.28.86
-Bombers- 93.388.00.80
-Correus- 93.384.34.52 / 93.399.62.12
-Hospital Municipal - 93.464.83.00
-Hospital Can Ruti-93.465.12.00
-Ambulàncies- 93.384.56.12
-Estació Renfe- 93.389.30.75
-Taxis- 93.225.00.00/     
-Gas Badalona S.A. 93.389.03.66 / 93.389.07.16

COMARCA
-Catalana  Gas -900.30.31.32
-Averies Gas - 900.39.40.41
-FECSA- 900.31.31.31
-Aigues de Barcelona
 900.35.53.55
-Enher Elec.- 900.333.330
-Tugsal- 93.395.31.11
-Grup de Famílies de Jugadors 
compulsius (GAM-ANON)- 
645.343.336

Serveis
Ho

rò
sc

op
 A

st
ro

lò
gi

c

Diumenge 1
Av. de Catalunya, 50

Dilluns 2
García Lorca, 1

Dimarts 3
Mar, 18

Dimecres 4
Pi i Gibert, 66

Dijous 5
Gran Via CC, 26

Divendres 6
Avda. Catalunya, 92-94

Dissabte 7
Avda. Platja, 82

Diumenge 8
Andreu Vidal, 2

 Dilluns 9
Fernández Márquez, 73-75

Dimarts 10

Via Trajana, 20, local 6
Dimecres 11

Av. de Catalunya, 50
Dijous 12 

García Lorca, 1
Divendres 13

Mar, 18
Dissabte 14
Pi i Gibert, 66
Diumenge 15

Gran Via CC, 26
Dilluns 16

Avda. Catalunya, 92-94
Dimarts 17

Avda. Platja, 82
Dimecres 18

Andreu Vidal, 2
 Dijous 19

Fernández Márquez, 73-75

Divendres 20
Via Trajana, 20, local 6

Dissabte 21
 Av. de Catalunya, 50 

 Diumenge 22
García Lorca, 1

Dilluns 23
Mar, 18

Dimarts 24
Pi i Gibert, 66
Dimecres 25 

Gran Via CC, 26
Dijous 26

Avda. Catalunya, 92-94
Divendres 27

Avda. Platja, 82
Dissabte 28 

Andreu Vidal, 2

BALANÇA (24 setembre-23 octubre)
Per seguir avançant en la vida cal solucionar uns quants 
assumptes pendents. Hauràs de disculpar-te davant una 
persona de la teva família amb la qual no et parles.

ESCORPÍ (24 octubre-22 novembre)
Cal lluitar fins al final i no et donis per vençut mai. 
Les victòries que aconsegueixis en la vida seran molt 
sofertes, però mereixerà la pena tant esforç.

SAGITARI (22 novembre-21 decembre)
Et vindria bé fugir de la rutina. Establir-te durant un 
temps a una altra ciutat o simplement fer un viatge per 
desconnectar és la millor solució que tindràs. 

CAPRICORN (22 desembre-20 gener)
Aconseguiràs ser molt més feliç en la vida quan et 
proposis una sèrie d’objectius a complir. Cada dia tindràs 
un al·licient per aixecar-te amb més forces.

AQUARI (21 gener-19 febrer)
Mostra’t com ets en la realitat. No gastis energies a 
representar un paper. Si et centres a agradar a tothom, 
acabaràs sent una persona infeliç.
 
PEIXOS (20 febrer-20 maig)
Tots els diners que guardes al banc hauries d’invertir-ho 
en l’adquisició d’un habitatge o d’un baix comercial. Li 
trauràs molt més benefici.

ARIES  (21 març-20 abril)
Quan tinguis algun tipus de problema, l’últim que hauries 
de fer seria quedar-te a casa. Sal i relaciona’t amb els 
altres. Et sentiràs més alleujat. 

TAURE  (21 abril-20 maig)
Fes ús de tots els coneixements adquirits durant els 
últims temps perquè no es tornin a repetir els mateixos 
errors de sempre. Prepara’t per superar obstacles.    

BESSONS  (21 maig-21 juny)
No val la pena preocupar-se tant per les petites coses 
de la vida. Cal gaudir del dia a dia. És l’única solució 
per ser feliç.  

CRANC  (22  juny-23  juliol)
No sempre s’aconseguiran bons resultats en tot allò 
que facis. En ocasions hauràs de rendir al màxim de les 
teves possibilitats per demostrar que ets vàlida. 

LLEÓ (23  juliol-23 agost)
Els únics que aconsegueixen aixecar-te l’ànim són els teus 
sers estimats. Aprofita les teves estones lliures per estar 
amb ells. El treball t’impedeix veure’ls més sovint.

V E R G E  ( 2 4  a g o s t - 2  s e t e m b r e ) 
Rebràs una bona notícia en forma de diners. Cobraràs una 
quantitat important que el devien rebràs una herència. A 
partir d’ara no sofriràs tant per la teva economia. 

Cuando me propusieron hacer una reseña mensual de un libro, básica-
mente recomendar libros que me hubieran gustado especialmente, 
enseguida empecé a pensar en el segundo libro del que hablaría.
¿Del segundo? Efectivamente del segundo, 
el primero no me ofrecía ni la más mínima 

duda, sería:
“La sociedad literaria y el pastel de piel de patata de 
Guernsey”, de  Mary Ann Shaffer.
Leí este libro hace poco más de un año, desde entonces 
lo he recomendado continuamente, generalmente cuando 
menciono el título me contestan “¿La sociequé?”. También 
a veces recibo una sonrisa de complicidad de alguien que 
lo ha leído y dice “Si, el del pastel de piel de patata, muy 
bueno”. El resultado de esas recomendaciones siempre 
hasta ahora ha dado lugar a un agradecimiento que en 
ocasiones llega al entusiasmo.
Es verdad, el libro tiene un título absolutamente antico-
mercial, se editó hace 5 o 6 años y nunca ha ocupado la 
lista de los best sellers, pero basta empezar a leerlo para 
engancharse a la historia.
El estilo es original, el relato se desarrolla a través del in-
tercambio de cartas de diversos personajes, unos centrales 
y otros marginales, pero precisamente el encabezamiento 
y firma de las cartas ayuda con toda facilidad a conocer y 
seguir las peripecias de los diferentes protagonistas.
El origen de la historia se centra en Juliet Ashton, autora 
de unas crónicas periodísticas de éxito sobre la vida coti-
diana de los habitantes de Londres durante los bombardeos y privaciones de 
la II Guerra Mundial. Una vez terminada la guerra esas crónicas se recopilan 
en un libro y Juliet está entregada a su promoción.
Pero de pronto se inicia un cruce de correspondencia con un aficionado a la 

literatura de Guernsey.
¿Qué es Guernsey, donde está Guernsey, que pasó en Guernsey?
Guernsey es una isla inglesa situada en el Canal de la Mancha, muy cerca de 

Normandía y fue ocupada por los alemanes en 1941, de 
hecho las Islas del Canal, Guernsey entre ellas, fueron el 
único territorio inglés ocupado por los nazis.
¿Y por qué en una isla ocupada, con carencias que llevan 
a elaborar pasteles de piel de patata, surge una sociedad 
literaria, una especie de club de lectura? Bueno para saber 
eso y para saber cómo se van entrelazando los recuerdos 
de los habitantes de la isla con la vida de Juliet, no os va 
a quedar más remedio que leeros el libro.
Está publicado en castellano y catalán, disponibles am-
bas ediciones en la Biblioteca Sant Adriá, así que si este 
mes os apetece leer una historia entretenida, interesante, 
tierna sin cursilería, emocionante y una magnifica recons-
trucción de un momento y lugar peculiares, esta es mi 
recomendación.
Y si después de leer el libro os obsesionáis con viajar a 
Guernsey avisadme, porque a lo mejor me apunto.
Me gustaría recibir comentarios relacionados con este o 
con cualquier otro libro que queráis proponer, para ello he 
creado una cuenta de correo electrónico a la que podéis 
dirigiros:  disfrutandodelalectura@gmail.com.

Disfrutando de la lectura (I): 
“La sociedad literaria y el pastel de piel de patata de Guernsey” 

Enrique Carpintero
Podeu trobar aquest llibre, i tots els llibres que recomani l’Enrique Carpintero en aquesta secció, a 
la Biblioteca Sant Adrià (Pl. Guillermo Vidaña i Haro, s/n). Els horaris són: les tardes, de dilluns a 
divendres, de 15.30 a 20.30 h.; matins, dimarts i divendres, de 9 a 14 h.; dissabtes de 9 a 13.30 h. Per 
més informació: 93 462 14 79; b.st.adrib@diba.cat, http://bibliotecavirtual.diba.cat.  




